

ANREISE.

Mannheimer Straße 21
60329 Frankfurt, Germany

T +49 69 659992-0

frankfurt.hauptbahnhof-sued
@intercityhotel.com

intercityhotel.com



MIT DEM AUTO.

Navigationssystem

Mannheimer Straße 21, 60329 Frankfurt

Über die A5

Fahre über die A5, Abfahrt Westkreuz/Stadtmitte/Messe, dann immer geradeaus Richtung Hauptbahnhof.

Parkplätze

Öffentliches Parkhaus direkt im Hotel (kostenpflichtig, keine Abrechnung im Hotel möglich). In unmittelbarer Nähe zum Hotel befindet sich ein zusätzliches öffentliches Parkhaus.

MIT DEM ZUG.

Zielbahnhof: Frankfurt/Main Hauptbahnhof

Das Hotel befindet sich direkt am Hauptbahnhof, Ausgang „Süd“.

MIT DEM FLUGZEUG.

Zielflughafen: Flughafen Frankfurt Rhein-Main/FRA

Mit dem ÖPNV

Vom Flughafen Tiefbahnhof aus benutzt Du die Schnellzüge der Linien S8 und S9 in Richtung Hanau bis Frankfurt Main Hauptbahnhof. Das Hotel befindet sich am Südausgang des Hauptbahnhofes auf der rechten Seite.

Mit dem Taxi

Die Fahrzeit beträgt ca. 13 Minuten.

BESONDERE HINWEISE.

Umweltplakette

Autofahrer benötigen für Frankfurt eine Umweltplakette.

ARRIVING.

Mannheimer Straße 21
60329 Frankfurt, Germany

T +49 69 659992-0

frankfurt.hauptbahnhof-sued
@intercityhotel.com

intercityhotel.com



ARRIVING BY CAR.

Navigation device

Mannheimer Straße 21, 60329 Frankfurt

Via A5

Take the exit "Westkreuz/Stadtmitte/Messe", then keep straight on towards the "Hauptbahnhof".

Car park

Public car park directly in the building (extra charge, billing is not possible at the hotel). An additional public car park is available close to the hotel.

ARRIVING BY TRAIN.

Train station: Frankfurt/Main central station

The hotel is located right next to the central station, exit "Süd".

ARRIVING BY AIRPLANE.

Airport: Frankfurt Rhein-Main Airport/FRA

By public transport

From the underground "Frankfurt/Main Airport" take the train S8 or S9 towards "Hanau" to reach the "Frankfurt/Main Hauptbahnhof". Please use the escalators to the long distance trains and walk to the south exit of the train station. The hotel is located at the right hand side.

By taxi

The travel time is approximately 13 minutes.

SPECIAL NOTES.

Emissions stickers

Vehicles need a valid emissions sticker to drive in the city of Frankfurt.